
به دستور وزیر نفت، شرکت ملی مناطق نفت خیز جنوب موظف به 
ترخیص 20 دکل حفاری شرکت حفاری ایران شده است. ترخیص 
این دکل ها باعث بیکاری مستقیم 4 هزار نفر از پرسنل این دکل ها 
به صورت  کارشان  که  نفر  هزار   10 حدود  اشتغال  و  شد  خواهد 
غیرمستقیم در ارتباط با صنعت حفاری است را به خطر می اندازد.

وزیر  زنگنه  بیژن  دستور  به  جنوب  نفت خیز  مناطق  ملی  شرکت 
ایران  حفاری  حفاری شرکت  دکل   20 ترخیص  به  موظف  نفت، 

شده است.
از  نفر   200 بیکاری  به  منجر  دکل  هر  ترخیص  کلی،  طور  به 
پرسنل مشغول به کار در دکل خواهد شد. در نتیجه، اجرای دستور 
ایران،  وزیر نفت مبنی بر ترخیص 20 دکل شرکت ملی حفاری 
بلاتکلیفی تقریبی 4000 نفر از پرسنل را در پی خواهد داشت. در 

ترخیص  حفاری  ملی  دکل های شرکت  از  دکل   17 حاضر،  حال 
شده است و حدود 3400 نفر بلاتکلیف هستند.

در این بین مدیران شرکت ملی مناطق نفت خیز جنوب و شرکت 
حقوق  بلاتکلیفی،  مدت  این  در  که  کرده اند  عنوان  حفاری  ملی 
پرسنل دکل های ترخیص شده پرداخت خواهد شد. اما باید توجه 
داشت که پرداخت حقوق پرسنل رسمی و قراردادی شرکت ملی 
حفاری و پرسنل شاغل در دکل ها به معنای رفع تمامی مشکلات 
روزمزد،  کارگران  تکلیف  هنوز  زیرا  بود؛  نخواهد  شده  ایجاد 
رادیومن ها و پرسنل مشغول به کار در شرکت های پیمانکاری که 

تداوم اشتغال شان وابسته به دکل هاست مشخص نیست.
از  ناشی  مستقیم  بیکاری  هر  که  است  آن  از  حاکی  برآوردها 
ایجاد  غیرمستقیم  بیکاری  برابر   3 حدود  حفاری،  دکل  ترخیص 
می کند، در نتیجه با ترخیص 17 دکل حفاری، تا به الان اشتغال 
حدود 10 هزار نفر که کارشان در ارتباط با صنعت حفاری است به 

مخاطره افتاده است.
* چرا وزیر نفت دستور ترخیص 20 دکل حفاری را صادر کرد؟

در این بین کارشناسان شرکت ملی مناطق نفت خیز جنوب، هدف 
از ترخیص 20 دکل حفاری توسط وزیر نفت را در راستای حمایت 

از طرح توسعه 28 مخزن تحلیل می کنند.
طرح توسعه 28 مخزن در سال 96 با هدف جذب سرمایه توسط 
فرهنگ  وارد  اشتغال  ایجاد  و  تولید  افزایش  طرح،  پیمانکاران 
واژگان شرکت ملی مناطق نفت خیز جنوب گردید. اما پیمانکاران 

از آوردن سرمایه معاف  نامه وزیر نفت  با  این طرح به سادگی و 
شده  و مستوجب دریافت پیش پرداخت نیز شدند و عملًا به مصرف 

کننده بودجه تبدیل گردیدند.
در  مخزن   28 توسعه  طرح های  آغاز  هنگام  در  راستا  این  در 
و  سطح الارضی  فعالیت های  کلیه  توقف  دستور   ،96 سال  اواخر 
کل  در  بعدی  گام  در  و  مخزن   28 طرح  حوزه  در  تحت الارضی 
مناطق نفت خیز جنوب توسط شخص وزیر نفت صادر گردید. اما 
با مخالفت مدیران وقت و ورود نهادهای نظارتی از وقوع بیکاری 

پرسنل 29 دکل حفاری ممانعت گردید.
شایان ذکر است که علیرغم حمایت های وزیر نفت برای اجرای 
این طرح، وجود ایرادات اساسی در طرح توسعه 28 مخزن باعث 
شده که از مجموع 28 بسته طرح، صرفاً 6 بسته بعد از گذشت 2 
سال آغاز بکار نموده و پیشرفت آن طبق برنامه حدود 20 درصد 
افتادگی آن 80 درصد باشد. 22 بسته دیگر هنوز  و میزان عقب 
دارای قرارداد فعال نیستند و مناقصه تعداد زیادی از این بسته ها 

نیز هنوز برگزار نشده است.
 20 ترخیص  به  نفت  وزیر  دستور  می رسد  نظر  به  نتیجه  در 
کلیه  توقف  بر  مبنی  ایشان  قبلی  دستورات  مشابه  حفاری  دکل 
فعالیت های سطح الارضی و تحت الارضی در کل مناطق نفت خیز 
مخزن   28 توسعه  طرح  از  متمرکز  حمایت   راستای  در  و  جنوب 
در  اساسی  ایراداتی  دارای  کارشناسان  برخی  عقیده  به  که  باشد 

شیوه اجرا می باشد. 

نایب رئیس کمیسیون عمران مجلس گفت: افرادی که تسهیلات 
جامعه  متوسط  و  ضعیف  اقشار  جزء  اند،  کرده  دریافت  مسکن 
ثروتمند  افراد  ندارد که  این صورت هیچ منطقی  هستند، در غیر 
تعلیق  این  بنابر  کنند،  استفاده  تسهیلات  گونه  این  از  پردرآمد  و 

بازپرداخت تسهیلات مسکن به نفع اینگونه اقشار است.
سیدابوالفضل موسوی بیوکی نایب رئیس کمیسیون عمران مجلس 
در گفت وگو با خبرنگار خبرگزاری خانه ملت، با انتقاد از عدم تعلیق 
بازپرداخت تسهیلات مسکن، گفت: بانک مرکزی در ابتدای سال 
جاری در بخشنامه ای اقساط تسهیلات را تعلیق کرد، اما متأسفانه 
مرکزی  بانک  بخشنامه  مشمول  مسکن  تسهیلات  میان  این  در 

نشده و مردم در ماه های اخیر اقدام به پرداخت اقساط کرده اند.
نماینده مردم یزد و صدوق در مجلس شورای اسلامی ادامه داد: 
بیماری کرونا، بسیاری  به دلیل شیوع  اخیر  متأسفانه در چند ماه 
از مشاغل و کسب و کارها تعطیل شده اند و این مسئله موجب 

شده که کارگران و شاغلان نتوانند به تعهدات مالی خود از جمله 
پرداخت اقساط تسهیلات بانکی عمل کنند.

و  ضعیف  اقشار  نفع  به  مسکن  تسهیلات  بازپرداخت  تعلیق   *
متوسط جامعه است

و مبرهن است که  این موضوع واضح  از طرف دیگر  وی گفت: 

افرادی که تسهیلات مسکن دریافت کرده اند، جزء اقشار ضعیف 
و متوسط جامعه هستند، در غیر این صورت هیچ منطقی ندارد که 
افراد ثروتمند و پردرآمد از این گونه تسهیلات استفاده کنند، بنابر 
این تعلیق بازپرداخت تسهیلات مسکن به نفع اینگونه اقشار است.

بانکی  اقساط تسهیلات  پرداخت  برای  کافی  مالی  توان  مردم   *
را ندارند

این نماینده مردم در مجلس دهم ادامه داد: مردم در شرایط کنونی 
توان مالی کافی برای پرداخت اقساط تسهیلات بانکی را ندارند، 
کرونازده،  اقتصاد  وضعیت  در  مردم  که  دارد  لزومی  چه  بنابراین 

اقساط تسهیلات را پرداخت کنند.
نایب رئیس کمیسیون عمران مجلس گفت: بانک مرکزی باید هر 
چه سریع تر نسبت اصلاح بخشنامه تعلیق بازپرداخت تسهیلات 
اقدام کند تا تسهیلات گیرندگان وام مسکن نیز بتوانند در شرایط 

کنونی با مشکلات کمتری فعالیت کنند.

عضو کمیسیون عمران مجلس گفت: دولت باید تمام تمرکز خود 
را بر روی مسئله تولید مسکن بگذارد، زیرا در صورت افزایش تولید 

و عرضه مسکن، قیمت ها به صورت خودکار کاهش می یابد.
با  وگو  گفت  در  مجلس  عمران  کمیسیون  خسته بند عضو  حسن 

خبرنگار خبرگزاری خانه ملت، با اشاره به تعیین سقف قیمت اجاره 
مسکن به عنوان یکی از راه کارهای مدیریت بازار مسکن، گفت: 
به نظر من اقدامات دستوری مانند تعیین سقف قیمت اجاره مسکن 
در کاهش قیمت ها اثرگذار نیست و باید راه کارهای دیگر برای 

مدیریت بازار مسکن اندیشیده شود.
* سیاست های دستوری دولت در کاهش قیمت مسکن اثرگذار 

نیست
داد:  ادامه  اسلامی  شورای  مجلس  در  انزلی  بندر  مردم  نماینده 
پدیده  بروز  موجب  مسکن  اجاره  برای  قیمت  سقف  تعیین  قطعا 
انعقاد قراردادهای زیرزمینی می شود، یعنی مالکان و مستأجران بر 
اساس قانون اعلامی، قرارداد اصولی و منطقی را می بندند، اما در 
پشت پرده، مالکان مبالغ بیشتری را از مستأجران طلب می کنند.

* افزایش قیمت اجاره مسکن هیچ ضابطه و چارچوبی ندارد

قیمت  افزایش  مـتأسفانه  کنونی  شرایط  در  داد:  ادامه  بند  خسته 
اساس  بر  مالکان  و  ندارد  چارچوبی  و  هیچ ضابطه  مسکن  اجاره 

سلایق شخصی خود، قیمت ها را تعیین می کنند.
* دولت باید تمام تمرکز خود را بر روی مسئله تولید مسکن بگذارد

این نماینده مردم در مجلس دهم افزود: به نظر من دولت و وزارت 
تولید  مسئله  روی  بر  را  خود  تمرکز  تمام  باید  شهرسازی  و  راه 
مسکن،  عرضه  و  تولید  افزایش  در صورت  زیرا  بگذارند،  مسکن 

قیمت ها به صورت خودکار کاهش می یابد.
اجاره  قیمت  سقف  تعیین  گفت:  مجلس  عمران  کمیسیون  عضو 
مسکن نه تنها موجب ساماندهی بازار نمی شود، بلکه بر تلاطمات 
این حوزه خواهد افزود، کشور سالانه به حدود 800 هزار مسکن 
جدید نیاز دارد تا زوج های جوان، مسکن خود را تأمین کنند، بنابر 

این استراتژی دولت باید افزایش عرضه مسکن باشد.

یک عضو فراکسیون امید مجلس شورای اسلامی تاکید کرد که 
مشکلات معیشتی مردم با حرف زدن و شعار دادن حل نمی شود 

بلکه نیاز به مدیریت و برنامه ریزی دقیق دارد.
شهاب الدین بیمقدار با اشاره به اولویت های سه قوه در شرایط 
کنونی، بیان کرد: از دیدگاه بنده اولویت اول همه دستگاه ها در 
شرایط پیش آمده باید سلامت مردم باشد و اولویت دوم باید بحث 
معیشت مردم باشد. منتهی مشکلات معیشتی مردم با شعار دادن 
و حرف زدن حل نمی شود. خوشبختانه بر اساس آمارها برخی از 
اند و در برخی شهرها وضعیت  استان ها پیک کرونا را رد کرده 
سفید است؛ فلذا فعالیت های اقتصادی در این مناطق باید از سر 

گرفته شود.

وی در ادامه اظهار کرد: مسئله مهمی که در این سال ها بنده به 
ما طرح  ما غلط است.  اداری  این است که سیستم  بردم  آن پی 
های زیادی در حوزه کارآفرینی داریم که با آنها از سوی رده های 
بالا موافقت شده اما مدیران میانی و رده پایین آنها را به سخره 
گرفته و پشت گوش می اندازند. متاسفانه بدنه کارشناسی کشور 
ضعیف است. طرح هایی که می تواند برای کشور درآمدزا بوده و به 
عنوان منابعی برای بخشی از هزینه های کشور باشد، مورد توجه 

و حمایت قرار نمی گیرد.
نماینده مردم تبریز در مجلس تصریح کرد: از نظر بنده برای حل 
این مشکل باید سیستم پرداخت حقوق تغییر کند. 70 درصد حقوق 
کارمندان برای انجام امور اداری پرداخت شده و 30 درصد حقوق 

به نتیجه کار و امکاناتی که برای پیشرفت فراهم شده تعلق گیرد. 
در این روزها که دولت واگذاری ها را باتوجه به شرایط اقتصادی 
آغاز کرده باید منابع به دست آمده را به درستی مدیریت کند. از 
سوی دیگر پس از واگذاری مدیریت باید به دست بخش خصوصی 

و افراد کارشناس و متخصص برسد.
وی در ادامه تاکید کرد: از قوه قضاییه نیز انتظار می رود به وعده 
هایی که در خصوص مقابله با فساد داده است عمل کند و نتیجه 
پروندها را به مردم اعلام کند. قوه مجریه نیز باید با مردم روراست 
مجلس  از  دهد.  وعده  مردم  به  کشور  شرایط  با  مطابق  و  بوده 
یازدهم نیز انتظار می رود همراه دولت باشد چراکه با جبهه گیری 

مشکلی حل نخواهد شد.
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سخنگوی وزارت بهداشت :
مجموع بيماران كرونايي

 به بيش از 96 هزار نفر رسيد
کیانوش جهانپور سخنگوی وزارت بهداشت گفت: بر اساس 
معیارهای قطعی تشخیصی 802 بیمار جدید مبتلا به کووید19 
در کشور شناسایی شدند.وی افزود: مجموع بیماران کووید19 

در کشور به 96448 نفر رسید.
به گفته جهانپور متاسفانه در طول 24 ساعت گذشته، 6۵ بیمار 
کووید19 جان خود را از دست دادند و مجموع جان باختگان این 
بیماری به 61۵6 نفر رسید.وی ادامه داد: خوشبختانه تا کنون 

773۵0 نفر از بیماران، بهبود یافته و ترخیص شده اند.
سخنگوی وزارت بهداشت افزود: تا کنون 80 درصد از مبتلایان 

به این بیماری در کشور، بهبود یافته و ترخیص شده اند.
متاسفانه 2787 نفر از بیماران مبتلا به کووید19 در وضعیت 

شدید این بیماری تحت مراقبت قرار دارند.
جهانپور گفت: تا کنون 484 هزار و ۵41 آزمایش تشخیص 

کووید19 در کشور انجام شده است.

مدیر امور اعتباری بانک  مسکن :
سود وام نوسازی كاهش يافت

یک مقام مسئول در بانک عامل بخش مسکن از کاهش نرخ 
سود تسهیلات نوسازی بافت فرسوده از محل اوراق تسهیلات 

مسکن از 17.۵ به 16 درصد خبر داد.
بافت  پرداخت تسهیلات  محمدحسن علمداری در خصوص 
فرسوده در سال 99 با یادآوری این مطلب که تسهیلات بافت 
فرسوده در تهران، سایر کلانشهرها، مراکز استان ها و شهرهای 
برای  کوچک  شهرهای  و  جمعیت،  نفر  هزار   200 بالای 
سازندگان حرفه ای، توسعه گران و افرادی دارای پروانه اشتغال 
انبوه سازی در صورت استفاده از تکنولوژی جدید، فناوری نوین 
و کاهش مصرف انرژی، به ترتیب 2۵0، 240، 220 و 180 
میلیون تومان شده است که رقم مناسبی برای سرمایه گذاری در 
این بخش به شمار می رود، گفت: سیاست های جدید برای بافت 
فرسوده، ابلاغ شده است. مدیر امور اعتباری بانک مسکن ادامه 
داد: با ادامه سیاست های سال گذشته، بر اساس آخرین آمار، 11 
هزار و 800 مالک در بافت فرسوده از تسهیلات بافت استفاده و 

اقدام به نوسازی کرده اند.
علمداری استقبال از طرح های جدید بانک مسکن را مناسب 
ارزیابی کرد و افزود: سال گذشته قرارداد عاملیت با 20 هزار 
واحد مسکونی طرح اقدام ملی مسکن در بافت فرسوده به امضا 
رسید که برای امسال نیز در حال انعقاد قرارداد با 20 هزار واحد 

دیگر هستیم و رایزنی در این خصوص ادامه دارد.
وی بخشی از اقدامات بانک را کاهش نرخ سود برای متقاضیان 
عادی و متقاضیان دارای حساب های صندوق پس انداز مسکن 
یکم عنوان کرد و گفت: نرخ سود متقاضیان استفاده کننده اوراق 
در بافت فرسوده 16 درصد شده است که پیش تر این نرخ 
17.۵ درصد بود. همچنین نرخ سود افراد دارنده حساب صندوق 
انداز مسکن یکم در بافت فرسوده به 6 درصد کاهش  پس 
یافته است. علمداری این مجموع اقدامات بانک را سیاست های 

تشویقی برای متقاضیان برشمرد.

مدیرکل هماهنگی خدمات بازرگانی :
يک ميليون تن كالای اساسی 

خريداري شده است
مدیرکل هماهنگی خدمات بازرگانی شرکت بازرگانی دولتی 
تاکنون یک ملیون تن کالای  امسال  ابتدای  از  ایران گفت: 
اساسی )برنج، روغن و شکر( از دیگر کشورها خرید جدید شده 

و در حال بارگیری به سمت ایران است.
» حسن فلاح نژاد« با بیان اینکه ذخایر موجود کالاهای اساسی 
مطلوب است، گفت: امسال 240 هزار تن برنج، 411 هزارتن 
روغن و 300 هزارتن شکر خام خریداری شده است و کمبودی 
نداریم.مدیر کل هماهنگی خدمات بازرگانی شرکت بازرگانی 
دولتی ایران از ورود ۵0 هزار تن برنج به کشور خبرداد و گفت: 
تاکنون 40 هزارتن برنج در قالب دو محموله وارد بندر چابهار 
شده که از این میزان تاکنون بیش از 10 هزار تن بارگیری و 
به استان ها ارسال شده است.فلاح نژاد گفت: در این هفته 
یک کشتی با محموله 10 هزار تنی دیگر برنج در بندر بوشهر 
کناره گیری و تخلیه بار می شود.مدیر کل هماهنگی خدمات 
بازرگانی شرکت بازرگانی دولتی ایران تصریح کرد: امسال برای 
تنظیم بازار دو کشتی ۵4 هزارتنی شکر وارد و تخلیه شده که در 

حال بارگیری به استان ها است.
وی اضافه کرد: طی هفته آتی یک کشتی با محموله 60 هزارتن 

شکر خام در بندر امام خمینی )ره( کناره گیری می کند.
فلاح نژاد موجودی روغن خام کشور را بیش از 3۵0 هزار تن 
دانست و گفت: طی یک هفته آتی حدود 3۵ هزارتن روغن خام 

در بنادر شمالی کشور وارد می شود.
وی اضافه کرد: همچنین دو محموله 33 هزار تنی روغن خام در 

بندر عباس و بندر امام خمینی )ره( وارد می شود.
مدیرکل هماهنگی خدمات بازرگانی شرکت بازرگانی دولتی 
ایران افزود: شیوع کرونا تاکنون مشکلی در بحث تامین و خرید 
کالاهای اساسی از دیگر کشورها بوجود نیاورده زیرا در سال 

98 خرید اکثر این کالاها قبل از شیوع کرونا انجام شده است.

رئیس پلیس راهور ناجا :
گواهينامه های منقضی 

شده تا پايان رمضان اعتبار دارند 
رئیس پلیس راهور ناجا گفت: خودروهای فاقد معاینه فنی و 
گواهینامه های منقضی شده تا پایان ماه مبارک رمضان جریمه 
نخواهند شد.سردار سیدکمال هادیانفر اظهار داشت: با هماهنگی 
های صورت گرفته با وزارت کشور، خودروهای فاقد معاینه فنی 

تا پایان ماه مبارک رمضان جریمه نخواهند شد.
وی افزود: این موضوع شامل گواهینامه های رانندگی منقضی 
اعتبار نیز می شود. هادیانفر افزود: علیرغم این تدابیر که در 
راستای پیشگیری از تجمع افراد و شیوع ویروس کرونا اتخاذ 
شد، به هموطنان عزیز توصیه می شود به مرور و در فرصت 
موجود نسبت به مراجعه به مراکز معاینه فنی و دفاتر پلیس+10 
برای دریافت معاینه فنی و تمدید گواهینامه های رانندگی خود 
که منقضی اعتبار شده، اقدام کنند. رئیس پلیس راهور نیروی 
انتظامی پیشتر اعلام کرده بود: جریمه خودروهای بدون معاینه 
فنی و همچنین گواهینامه هایی که مدت قانونی آن به اتمام 

رسیده از 16 اردیبهشت ماه آغاز می شود.

سازمان غذا و داروی آمریکا :
داروي "رمدسيوير" برای 

بيماران حاد كرونا قابل استفاده است 
رمدسیویر  داروی  از  استفاده  آمریکا  داروی  و  غذا  سازمان 
به  ابتلا  حادِ  و  اورژانسی  موارد  برای  را   )Remdesivir(
کروناویروس جدید تایید کرده است.سازمان غذا و داروی آمریکا 
در نامه ای اعلام کرد که تجویز داروی آزمایشیِ رمدسیویر برای 
درمان بیماران بستری در بیمارستان که به نوع حاد کووید 19 

مبتلا هستند، تایید شده است.
استفن هان، کمیسیونر این سازمان می گوید: رمدسیویر نخستین 
درمان داروییِ تایید شده برای کووید 19 در ایالات متحده است.

هان یادآور شد: این یک پیشرفت مهم بالینی است که کاهش 
آماریِ چشمگیری را در مدت زمان بهبود بیماران مبتلا به کووید 
19 نشان داده است.این سازمان با تایید تجویز دارو برای بیمارانِ 
بر عوارض  با رمدسیویر  اورژانسی اعلام کرد: مزایای درمان 
جانبی آن در مبتلایان حاد کووید 19 می چربد.هرچند تایید یک 
دارو برای موارد اورژانسی به معنای تایید کاملِ سازمان غذا و 
داروی آمریکا نیست و تنها برای شرایط خاص قابل استفاده 
است.به همین خاطر در حال حاضر این سازمان تجویز داروی 
رمدسیویر را فقط برای کودکان و بزرگسالان مشکوک به ابتلا 
یا با تایید آزمایشگاهیِ ابتلا به کرونا و تنها در شرایط حاد بیماری 
مجاز می داند که شامل افت میزان اکسیژن خون می شود و 
بیمار به اکسیژن درمانی، دستگاه تنفس مصنوعی یا هر کمک 

اضطراری دیگر برای بهبود تنفس نیاز دارد.
به گزارش سی ان ان، عوارض جانبی احتمالی این دارو شامل 
افزایش آنزیم های کبدی که می تواند نشانه التهاب یا آسیب 
افت  چون  واکنش هایی  همچنین  و  باشد  کبد  سلول های 
فشارخون، تهوع، استفراغ و تعرق هستند.رمدسیویر در اصل به 
عنوان درمانی برای ویروس ابولا ساخته شد. این یک داروی 
ضدویروسی است و به آنزیم هایی که ویروس برای تکثیر در 

درون سلول های ما به آن نیاز دارد، حمله می کند.

وزیر انرژی روسیه :
توليد نفت را كاهش مي دهيم

وزیر انرژی روسیه گفت: روسیه تولید نفت خام خود را مطابق 
تعهد در توافق اوپک پلاس نسبت به ماه فوریه حدود روزانه 2 

میلیون بشکه کاهش می دهد.
به گزارش خبرگزاری اینترفاکس روسیه، الکساندر نواک اظهار 
کرد: به محض احیای تقاضا برای نفت خام پس از پایان بحران 
سازمان  غیرعضو  و  عضو  کشورهای  کرونا  ویروس  شیوع 
کشورهای صادرکننده نفت )اوپک( باید راهبرد خود را تغییر دهند 

و روی سهم بازار متمرکز شوند.
وی گفت: سطح ذخیره سازی ها و توازن بین عرضه و تقاضا باید 
به دقت رصد شود، اما منطقی آن است که با بهبود شرایط تقاضا 

اعضای اوپک پلاس راهبرد سهم بازار را پیش بگیرند.
وزیر انرژی روسیه افزود: هیچ یک از شرکت های نفتی روسیه از 
برنامه کاهش تولید داوطلبانه با هدف کمک به ثبات بازار نفت از 

برنامه کاهش تولید این کشور معاف نخواهند بود.
نواک با تأکید بر اینکه مسکو تعهد خود در توافق کاهش عرضه 
اوپک پلاس را به طور کامل اجرا می کند، گفت: مجموع تولید 
به 9.6  کاهش  درصد  با 1۵  میلادی  سال 2020  در  روسیه 
میلیون تا 10 میلیون بشکه در روز می رسد، این نخستین کاهش 

تولید سالانه این کشور از سال 2008 به شمار می آید.

حضور کیم در افتتاح یک کارخانه کودسازی ؛
رهبر كره شمالی زنده است

رهبر کره شمالی با بریدن روبان افتتاح یک کارخانه کودسازی 
پس از حدود 20 روز در انظار عمومی ظاهر شد و با شایعه 
مرگ خود پایان داد.به گزارش بی بی سی، خبرگزاری رسمی کره 
شمالی اعلام کرد همزمان با بیرون آمدن کیم از پشت پرده 
برای بریدن روبان، هزاران شهروند کره شمالی از شدت شادی 
فریاد زدند و به این ترتیب گمانه زنی های گسترده مبنی بر مرگ 
کیم جونگ-اون پایان یافت.رهبر کره شمالی همراه برخی از 
مقام های ارشد این کشور از جمله خواهرش کیم یو-جونگ در 
مراسم افتتاح کارخانه کودسازی در شمال پیونگ یانگ شرکت 
کرد. این نخستین حضور رسمی کیم جونگ-اون 36 ساله از 13 
آوریل است؛ غیبتی 20 روزه که بسیاری از رسانه ها را به صرافت 

اعلام خبر مرگ او انداخته بود.
کره  رهبر  دیده شدن  و  بودن  زنده  خبر  مستقل  منابع  هنوز 
شمالی را در یک مراسم رسمی تایید نکرده اند. بر اساس گزارش 
خبرگزاری رسمی کره شمالی، کیم در این مراسم در حضور 
مردم کشورش از عملکرد کارخانه کودسازی ابراز رضایت کرد 

و مشارکت آن را در صنایع شیمیایی و تولید مواد غذایی ستود.

همزمان با اقدام علیه حزب ا... ؛
پليس آلمان به مساجد 

و منازل مسلمانان حمله كرد 
منابع خبری گزارش داده اند پلیس آلمان همزمان با اقدام علیه 

حزب ا... لبنان به مساجد مسلمانان حمله کرده است. 
وزارت کشور آلمان ضمن »تروریستی« خواندن حزب ا... لبنان 
فعالیت های این گروه را در خاک این کشور اروپایی ممنوع اعلام 
کرد.پیش از این خبرگزاری رویترز گزارش داده بود پلیس آلمان 
عملیاتی را با هدف دستگیری برخی از اعضای حزب ا... انجام 

داده است. 
مقام های امنیتی آلمان مدعی هستند که حدود یک هزار و ۵0 
نفر از اعضای حزب ا... در خاک این کشور فعالیت می کنند.شبکه 
خبری »سی ان ان« به نقل از یک منبع در پلیس آلمان گزارش 
داده پلیس، چندین منزل را در شهرهای »برلین« و »برمن« و 
ایالت »نوردراین-وستفالن« مورد بازرسی قرار داده است.پلیس و 
وزارت کشور آلمان گفته اند به چهار مسجد و مرکز فرهنگی نیز 
حمله کرده اند. وزارت کشور آلمان در بیانیه ای اعلام کرد: »این 
مراکز که از آنها تحقیق انجام می شود به دلیل حمایت های مالی 
که از آن برخوردارند و تبلیغاتی که برای حزب ا... انجام می دهند 

بخشی از این سازمان هستند.«
آلمان در حالی حزب ا... را در لیست سازمانهای تروریستی قرار 
داده است که سال گذشته »نیلسن آنن« معاون وزارت امور 
خارجه آلمان در مصاحبه ای با هفته نامه اشپیگل اعلام کرده بود 
که برلین قصد ندارد شاخه سیاسی حزب ا... لبنان را در فهست 

»سازمانهای تروریستی« قرار دهد.

به  اینکه  بیان  با  دارو  و  غذا  سازمان  رئیس 
ساخت  ویروس،  ماهیت  پیچیدگی  دلیل 
گفت:  نیست،  میسر  آسانی  به  کرونا  واکسن 
می شود،  ادعا  دنیا  در  آنچه  از  زیادی  بخش 
جنبه تبلیغاتی دارد. در رخداد موج دوم و سوم 

نداریم. کرونا هیچ شکی 
بروز موج دوم  درباره  دکتر محمدرضا شانه ساز 
موج  رخداد  در  گفت:  کرونا،  ویروس  سوم  و 
قطعاً  و  نداریم  شکی  هیچ  کرونا  سوم  و  دوم 
اقدامات  و  پیشگیری  به  توجه  با  می دهد.  رخ 
انجام شد،  کشور  در  که  خوبی  و همکاری های 
و  ماه  اردیبهشت  ادامه  درباره  نگرانی هایمان 
خرداد کاهش یافته است، اما در پاییز و ماه های 
است؛  جدی  بسیار  نگرانی مان  آذر  و  آبان  مهر، 
چراکه در این ایام می تواند موج بعدی کرونا رخ 
دهد. بنابراین مهم ترین توصیه رعایت بهداشت 
که  است  اجتماعی  فاصله گذاری  و  فردی 
کنترل  برای  ابزار  مهم ترین  عنوان  به  همچنان 

این ویروس مطرح است.
تولید واکسن کرونا در  اشاره به وضعیت  با  وی 

آذر  و  آبان  ماه های مهر،  و  پاییز  در  دنیا، گفت: 
نگرانی مان بسیار جدی است؛ چراکه در این ایام 
می تواند موج بعدی کرونا رخ دهد. کشورها دارند 
روی این موضوع کار می کنند، اما از آنجایی که 
هنوز ماهیت کامل ویروس شناخته نشده، تولید 
پیچیدگی های  اساس  همین  بر  هم  واکسن 
مشخصی  داروی  هنوز  دارد.  را  خودش  خاص 

بیماری شناخته نشده است. در عین  این  برای 
کشورهای  در  اما  ندارد،  هم  واکسنی  حال 
کار  آن  تولید  روی  ما  کشور  جمله  از  مختلف 

و تحقیق می شود.
تولید  درباره وضعیت  دارو  و  رئیس سازمان غذا 
واکسن ویروس کرونا، افزود: به دلیل پیچیدگی 
ماهیت ویروس، ساخت واکسن کرونا به آسانی 

میسر نیست. بخش مهمی از آنچه که در دنیا هم 
ادعا می شود، با توجه به مقاطع انتخابات مختلف 
که در دنیا مورد بحث است، جنبه تبلیغاتی دارد.

گفت:  حوزه،  این  در  ایران  اقدامات  درباره  وی 
در  تحقیقات  زمینه  در  بالا  رتبه های  جزو  ایران 
دارو  حوزه  در  است.  کرونا  مختلف  عرصه های 
تمام داروهایی که اکنون مطرح شده و دنیا برای 
درمان کرونا به آن ها امید بسته است،  هم تولید 
بالینی قرار گرفته  می شود و هم مورد مطالعات 
و ما هم همگام با کشورهای پیشرفته دنیا داریم 

این اقدامات را انجام می دهیم.
شانه ساز با ارائه مثالی خاطرنشان کرد: در سه قلم 
دارویی که در دنیا به شدت درباره آن صحبت شد 
و تبلیغات شد، می توانیم همه آن ها را تولید کنیم. 
در حوزه واکسن هم چند مورد از شرکت های ما 
دارند کار می کنند و گام به گام پیش می روند و 
سعی می کنیم تا زمانی که امیدها جدی نشده و 
تا زمانی که نتوانیم نتایج قطعی را اعلام کنیم، 
بر روی  کار  در حال  اما  نکنیم،  رسانه ای  را  آن 

این موارد هستیم.

رئیس سازمان غذا و دارو :

سونامي كرونا قطعي است

با دستور وزیر نفت ؛

اشتغال 10 هزار نفر به كُما رفت

نایب رئیس کمیسیون عمران مجلس :

مردم توان پرداخت اقساط بانکی را ندارند

عضو کمیسیون عمران مجلس :

تعیین سقف اجاره مسکن به قراردادهای پنهاني ختم می شود

نماینده مجلس :   سیستم اداری كشور غلط است


